
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky  

Bratislavy 

 

Zápisnica 

z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

zo dňa 11. mája 2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program:  

1. Otvorenie 

2. Informácia o riadnej individuálnej účtovnej závierke za rok 2022 a správe o hospodárení za 
rok 2022, ktoré budú prerokované a schvaľované valným zhromaždením oblastnej 
organizácie cestovného ruchu Bratislavská organizácia cestovného ruchu 

3. Diskusia o cestovnom ruchu v jednotlivých mestským častiach Bratislavy a jeho koncepcia 

4. Rôzne 

 

K bodu 1 

Predsedníčka komisie Jana Jakubkovič otvorila zasadnutie komisie. Z účasti na zasadnutí komisie 

sa ospravedlnili Izabela Kubíková, Martin Kuruc, Dana Kleinert, Adam Sarlos a Kamil Bodnár. 

 

K bodu 2 – Informácia o riadnej individuálnej účtovnej závierke za rok 2022 a správe o 
hospodárení za rok 2022, ktoré budú prerokované a schvaľované valným zhromaždením 
oblastnej organizácie cestovného ruchu Bratislavská organizácia cestovného ruchu 

Materiál v krátkosti predstavil pán Volek z BTB. 

Diskusia k materiálu: 

• Aký je cashflow organizácie – vzhľadom na to, že bol znížený členský príspevok organizácie 

od mesta, aký to má aktuálne dopad, aké by to bolo do budúcnosti, ak by výška členského 

poplatku zostala vo výške z roku 2023, ktoré oblasti fungovania BTB by to zasiahlo? 

Situácia nie je ideálna. Momentálne je prijaté prechodné ustanovenie, takže do výšky 15% 

dotáciu Ministerstva dopravy a výstavby možno použiť na prevádzkové náklady. V roku 2024 

to už nebude platiť, takže výška členského príspevku mesta na pokrytie prevádzky BTB 

nebude dostatočná – BTB by muselo pristúpiť k personálnym zmenám a obmedzovaniu 

služieb (napr. TIC-u). 

• Uvažuje BTB, že by navyšovala príspevok pre všetkých svojich členov? 

BTB plánuje túto tému otvoriť s členmi v blízkej budúcnosti. 

• Ako sa vedia zamerať na domácich turistov a jednotlivé MČ? Akým spôsobom by mohli 

v súvislosti s členskými príspevkami vstupovať do procesu jednotlivé MČ? 

Zodpovednosť výberu mestskej dane spadá pod Magistrát, MČ by nemali členský príspevok 

z čoho financovať.  

 

 



Uznesenia: 

Komisia pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ po prerokovaní bodu Informácia o 

riadnej individuálnej účtovnej závierke za rok 2022 a správe o hospodárení za rok 2022, ktoré budú 

prerokované a schvaľované valným zhromaždením oblastnej organizácie cestovného ruchu 

Bratislavská organizácia cestovného ruchu berie materiál na vedomie. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, zdržal sa: 0, proti: 0  

 

Komisia pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ po prerokovaní bodu Informácia o 

riadnej individuálnej účtovnej závierke za rok 2022 a správe o hospodárení za rok 2022, ktoré budú 

prerokované a schvaľované valným zhromaždením oblastnej organizácie cestovného ruchu 

Bratislavská organizácia cestovného ruchu odporúča Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta 

SR Bratislavy materiál schváliť. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, zdržal sa: 0, proti: 0  

 

K bodu 3 - Diskusia o cestovnom ruchu v jednotlivých mestským častiach Bratislavy a jeho 
koncepcia 

Jedným z cieľov komisie je priniesť cestovný ruch do mestských častí Bratislavy. Mnohé MČ majú 
zaujímavé miesta a turistické atrakcie, ktoré by vedeli ponúknuť domácim, ale aj zahraničným 
návštevníkom (napr. vrakunský lesopark). Možnosťou je otvoriť diskusiu so starostami MČ a 
zozbierať podnety, čo vedia návštevníkom jednotlivé MČ ponúknuť – nielen zaujímavé miesta, ale 
napr. aj zážitkové podujatia. Na druhej strane je potrebné osloviť BTB s tým, čo vie MČ v tejto veci 
poskytnúť, aké konkrétne aktivity vie podporiť. V minulosti bolo s podporou BTB dokončených 
niekoľko projektov (napr. osvetlenie pamiatok v Starom Meste, prekrytie amfiteátra Devín, podpora 
Vajnorského okrášľovacieho spolku a pod.). Bola navrhnutá spolupráca komisie s mestskými 
časťami prostredníctvom starostov. MČ by si mali zadefinovať, po čom je dopyt, čo turisti 
vyhľadávajú, prípadne prísť s konkrétnym projektom. Odznela napr. myšlienka celobratislavskej 
mapy, kde by boli zakreslené všetky zaujímavé miesta nielen v centre, ale aj v okrajových častiach 
Bratislavy. BTB by mohlo pomôcť s financovaním propagačných materiálov pre atrakcie a podujatia. 

Mesto by si malo zadefinovať jasné ciele a svoje očakávania ohľadom cestovného ruchu a cielene 
ich presadzovať v BTB, keďže tam má svoje zastúpenie. 

 

K bodu 4 - Rôzne 

V bode Rôzne neboli členmi komisie otvorené žiadne nové témy.  

Najbližšie zasadnutie sa uskutoční 15.6.2023. 

 

  

JUDr. Jana Jakubkovič, v.r. 

predsedníčka komisie 
 
 
Zapísala: Mgr. Veronika Štefániková 
 

 


